
 
 
 

 

 
 

 
Zápis ze společného XII. zasedání Rady a Výboru KS JMK 
konaného dne 22. 8. 2020 od 10,00 hodin v Sebranicích č. 49 

 
Přítomní:  
Výbor KS JMK: předseda – Ing. R. Novotný, jednatelka – Ing. D. Malá, ekonom – I. 
Drobiličová, Ing. J. Albrecht, A. Polášková, J. Procházka, J. Hon,  
Omluveni: L. Reidlinger, D. Sem  
Kontrolní komise: V. Vytrhlík, J. Bayer a Ing. J. Bareš  
Rada KS JMK:  
OO Blansko: I. Drobiličová, Ing. J. Bareš 
OO Brno: R. Valeš, Ing. D. Malá 
OO Břeclav: V. Vytrhlík 
OO Hodonín: J. Bayer, J. Bartošík 
OO Vyškov: Ing. J. Albrecht, J. Hon 
OO Znojmo: Ing. R. Novotný, A. Polášková 
Další přítomní: M. Nečasová, D. Baštová, Z. Lejsek, P. Tržil  
                                                           
Program:  
1. Zahájení a schválení programu zasedání 
2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu 
3. JUVENES MORAVIA 2020 v Rájci – Jestřebí a JUVENES RABBIT JUMPING 
MORAVIA  2020 v Rájci – Jestřebí 
4. Zpráva kontrolní komise – dokončení kontroly hospodaření za rok 2019 
5. Pokladní zpráva – aktuální stav  
6. Jihomoravské dožínky 2020 v Hodoníně, umístění, plán expozice, počet a plemena zvířat, 
zajištění materiálové a personální, občerstvení 
7. MORAVIA – výstavní výbor, příprava akce 
8. Různé 
9. Usnesení a závěr 
 
Body jednání: 
 
1. Zahájení a schválení programu zasedání – zasedání zahájil a řídil předseda KS JMK Ing. 
Radek Novotný. V úvodu vyzval přítomné k uctění památky zemřelých spolupracovníků 
ČSCH, KS JMK př. Miroslava Vlka a Františka Krále. 
Následně vyzval ke schválení programu zasedání.    
Návrh na usnesení: Rada schvaluje program XII. zasedání Rady KS JMK. 
Hlasování: Pro 11           Proti:    0              Zdržel se: 0   Program byl schválen. 
   



2. Stanovení zapisovatele, volba ověřovatelů zápisu – zapisovatelkou byla Radou schválena 
Ing. D. Malá (hlasování Pro 11). Za ověřovatele zápisu byli Radou zvoleni Ing. R. Novotný a 
Ing. J. Albrecht (hlasování Pro 11). Usnesení bylo přijato. 
 
3. JUVENES MORAVIA 2020 v Rájci – Jestřebí a JUVENES RABBIT JUMPING 
MORAVIA  2020 v Rájci – Jestřebí 
Zprávu o průběhu výstavy podal J. Procházka, celkové hodnocení výborné, účast také přátel 
z Olomouckého a Zlínského kraje, akce dopadla na výbornou, zvládnuto dle očekávání. Dále 
byla podána informace D. Baštovou k průběhu závodu JUVENES RABBIT JUMPING 
MORAVIA 2020, pochválila za vstřícnost organizátorů v Rájci-Jestřebí.  Dále podala 
informaci o rozvoji králičího hopu v JM kraji.  
Vyhlášení nového ročníku JUVENES MORAVIA 2021–e-mailové přihlášky zájemců o 
pořádání této akce je nutno doručit do 30. 11. 2020. 
Informaci o nákladech na JUVENES MORAVIA 2020 podala I. Drobiličová.   
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí informace o průběhu výstavy JUVENES 
MORAVIA 2020 a závodu v králičím hopu JUVENES RABBIT JUMPING MORAVIA 
2020 v Rájci-Jestřebí.  
Současně vyhlašuje další ročník JUVENES MORAVIA 2021 s tím, že přihlášky uchazečů je 
třeba doručit e-mailem na adresu: cschksjmk@seznam.cz s tím, že přednost dostanou okresy 
Brno, Břeclav a Vyškov. 
Hlasování: Pro 11           Proti:  0              Zdržel se: 0   Schváleno 
   
4. Zpráva kontrolní komise – dokončení kontroly hospodaření za rok 2019 
- informaci podal předseda kontrolní komise J. Bayer, kontrola hospodaření za rok 2019 byla 
dne 22. 8. 2020 ukončena a byl pořízen zápis o této kontrole, výsledek kontroly: doklady KS 
jsou za rok 2019 řádně vedeny, pokladna byla fyzicky zkontrolována a odpovídá 
uskutečněným výdajům a příjmům. Doporučení kontrolní komise k zápisu: stav na pokladně 
udržovat do stanoveného limitu max. 50. 000 Kč, dále podán návrh na pořízení platební karty 
a neplatit hotově, ale kartou. Zajistí předseda a jednatelka KS JMK s tím, že kartou bude 
disponovat ekonomka KS JMK. 
Návrh na usnesení: Rada schvaluje zprávu kontrolní komise, splnění doporučení kontrolní 
komise ponechat v pokladně max. 50.000 Kč a ostatní finanční prostředky převést na účet, 
dále schvaluje pořízení platební karty k účtu KS JMK, zajistí předseda a jednatelka KS JMK 
s tím, že kartou bude disponovat ekonomka KS JMK. 
Hlasování: Pro 11           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno 
   
5. Pokladní zpráva – aktuální stav  
- informaci podala I. Drobiličová, zpráva je součástí zápisu z kontrolní komise. K tomuto dále 
Ing. Albrecht znovu požádal o zaslání tabulky s čerpáním výdajů za rok 2019.  
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí informace o aktuálním stavu finančních prostředků 
KS JMK. I. Drobiličová zašle na mail KS JMK tabulku výdajů za rok 2019, která bude 
následně rozeslána členům Rady KS JMK.  
Hlasování: Pro 11           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno 
   
6. Jihomoravské dožínky 2020 v Hodoníně, umístění, plán expozice, počet a plemena 
zvířat, zajištění materiálové a personální, občerstvení 
- informace o organizaci dožínek i chovatelské výstavky podala D. Malá, rozdány byly plánky 
s umístěním výstavky a možností parkování. Hlavní realizátorem výstavky je OO Hodonín. 
Sraz zúčastněných je v neděli 30. 8. 2020 v 7,00 hodin na místě samém. Dle sdělení J, Bayera 
budou výstavní klece a voliéry připraveny již v sobotu 29. 8. 2020. Nutno vzít další stany – 



zajistí L. Reidlinger a bannery KS JMK a JMK. Dále budou k dispozici nové rolapy a letáky 
na MORAVIA Brno 2020 a RABBIT JUMPING MORAVIA 2020 – zajistí D. Malá. 
Následně byly dolaďovány seznamy zvířat – plemen s tím, že D. Malá dokompletuje popisky 
plemen dle těchto seznamů, poté rozešle na zúčastněné okresy atd. 
Návrh na usnesení: Rada bere na vědomí informace o přípravě a organizaci Jihomoravských 
dožínek 2020 v Hodoníně, o jednotlivé úkoly se podělili členové rady. 
Hlasování: Pro 11           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno 
   
7. MORAVIA – výstavní výbor, příprava akce 
Bod uvedl předseda KS JMK Ing. R. Novotný. Sdělil, že letošní výstava bude ztížena 
pandemií coronaviru, v hale bude třeba plochu rozdělit na sektory. Pavilon B přízemí 3 
sektory (drůbež, králíci, selský dvorek + prodej zvířat), galerie B další 2 sektory. Bufet bude 
samostatně. V E0 bude samostatný sektor na králičí hop a burza. 
Navrženo pořídit jednorázové roušky – cca 500 ks, které se budou prodávat na pokladnách za 
15 Kč. Nutno zařídit pořadatelskou službu, která bude upozorňovat na neshlukování se apod. 
Pokud vlivem hygienických nařízení klesne povolený počet lidí v uzavřených prostorách na 
100 lidí, nebude možné výstavu uspořádat. 
Další problém k řešení, KS JMK má k dispozici málo 50 cm klecí (požadavek od Klubu 
zakrslých králíků + holubi), pokud má někdo možnost zapůjčit tyto klece, je to vítáno. 
OO Hodonín nabídl zapůjčení voliér na drůbež (120 cm, 100 cm a 80 cm) – info J. Bayer.  
Následně bylo dohodnuto, že klece velikosti 50 cm, které se seženou navíc, se dají přednostně 
k holubům, přičemž rejdiči a racci budou umístěny ve 40/40, zbytek k zakrslíkům (požadavek 
na min. 100 ks 50 cm klecí k bílým zakrslíkům). 
Expozice exotů – požadavek na bodovačky, informoval Z. Lejsek, zajistil cenovou nabídku na 
300 ks bodovaček střední velikosti a 150 ks větších, celková cena včetně slevy je 200.000 Kč 
včetně napáječek a krmítek, materiál dřevo s nátěrem. Před výstavou je možno dále zakoupit 
jednorázové malé bodovačky. Následně byl tento návrh diskutován přítomnými. Z důvodu 
momentální finanční situace KS JMK zatím nelze klece objednat, v případě získání další 
dotace bude tento nákup realizován. Informace na dalším zasedání Rady KS JMK.  
 
Dotaz Ing. Albrechta, zda bude třeba varhánkový papír na MORAVII– kromě holubů bude 
potřebovat i exoti. OO Vyškov nabízí podlážky pod exoty v počtu 60 ks za cca 60Kč/ks, bude 
uskladněno v ZO Otnice. KS JMK souhlasí se zakoupením.  
 
Vyplácení odměn pro posuzovatele  na MORAVIA Brno 2020 - budou kontrolovány uváděné 
počty km, dotaz na seznamy posuzovatelů - seznam posuzovatelů na drůbež je již hotov (info 
A. Polášková), vedoucí posuzovatel bude opět J. Bayer; u holubů posuzovatele vybere P. 
Wieder, smlouvy pošle R. Novotný; králíci – je připraven seznam posuzovatelů, 29 
posuzovatelů + 5 vedoucích posuzovatelů, jediný problém – navržený úsekový posuzovatel 
MVDr. Martinec – vedena diskuse o jeho účasti na posuzování s ohledem na dříve přijaté 
usnesení, že dr. Martinec nebude posuzovatelem na výstavě MORAVIA. Po krátké diskusi 
bylo navrženo níže uvedené usnesení.  
Návrh na usnesení: Rada KS JMK revokuje dřívější usnesení týkající se dr. Martince jako 
posuzovatele na výstavě MORAVIA a navrženo souhlasit s jeho účastí jako posuzovatele 
králíků (nikoliv jako vedoucího posuzovatele).   
Hlasování: Pro 11           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno 
 
Výstavní podmínky MORAVIA 2020: 
Seznam speciálek doplněn o expozice beranovitých králíků (sdělil J. Procházka) a klubové 
výstavy anglických králíků (sdělil R. Valeš). 



 
Informace o dohodě na pořádání evropské výstavy moravských pštrosů (info podal Ing. J. 
Albrecht): Klub MP zaplatí za 1 holuba 80 Kč, katalogy si prodají sami a KS JMK odevzdají 
peníze, poplatek Evropskému svazu si zaplatí sami, KS JMK zaplatí posuzovatele v cenách 
českých posuzovatelů (průměrná cena) a dále poskytne každému vystavovateli pamětní 
medaili.   
 
Dále byly s ohledem na nový vzorník králíků a změnu bodování upraveny podmínky pro 
Šampion a Mistr MORAVIA (změna pouze u králíků), nové podmínky budou vloženy na web 
KS JMK do rubriky MORAVIA. 
  
Následně byl diskutován a poté hlasováním schválen výstavní výbor výstavy MORAVIA 
Brno 2020 (změny oproti roku 2019 pouze u funkcí: asistence pro logistik manager – 
Miloslav Kabát, Petr Tržil, Jan Komůrka, dále na výstavě nebudou vystavena morčata, a tudíž 
se ruší funkce sekčního hospodáře za morčata, u RABBIT JUMPING MORAVIA 2020 bude 
pouze Dagmar Baštová a Kateřina Baštová).  
Návrh na usnesení: Rada KS JMK schvaluje Výstavní výbor MORAVIA Brno 2020. 
Hlasování: Pro 11           Proti:    0              Zdržel se: 0   Schváleno 
 
Poté diskutováno zajištění slámy na výstavu (zajistí Agro Ořechov) a sena (zajistí R. Valeš). 
Dopravu pomocníků na výstavu – vězňů pro stavění a likvidaci výstavy (středa, čtvrtek, 
neděle a pondělí) + ubytování vybraných posuzovatelů zajistí R.Valeš. 
 

8. Různé: 
Účast KS JMK na Dni náborů Kraví hora, Brno sobota 5. 9. 2020 – nutno dohodnout 
s účastníky na králičí hop (zajistí R. Novotný, D. Malá) a účast na Kroužkování u Avion 
shoping parku Brno v neděli 6. 9. 2020 – na zajištění ukázky králičího hopu sjednán Milan 
Judas. 
 
Finanční příspěvky pro okresy KS JMK – podmínky pro vyúčtování okresům zašle D. Malá 
  
9. Usnesení a závěr: přijatá usnesení jsou součástí tohoto zápisu ze zasedání. 
 
Další zasedání Výboru, Rady KS JMK a Výstavního výboru se uskuteční v sobotu 3. 10. 
2020 ve výstavním areálu ZO Vyškov, Nádražní 24, Vyškov. 
 
Zapsala: Ing. Dagmar Malá 
 
Zápis ověřili: Ing. J. Albrecht………………. 
                      Ing. R. Novotný……………….                     
                                                                                                     ------------------------------------- 
                                                                                                          Ing. Radek Novotný 
                                                                                                       předseda ČSCH, KS JMK 


